
В. о. ректора Академії 

Сухомлину В.Б. 

 

Шановний Вікторе Борисовичу! 

 

Звертаюся до Вас з приводу вступу на бакалаврську програму зі спеціальності 

«Право», у якій я дуже зацікавлений.  

Батьки мого близького друга є адвокатами.  

Я знаю, що юридичний факультет Академії праці, соціальних відносин і туризму є 

одним з лідерів серед правничих шкіл України, де значну увагу приділяють захисту прав 

людини та розробленням механізмів вирішення соціальних та правових проблем. Це 

стало для мене тим стимулом, який надихнув мене обрати професію юриста.  

Останні роки навчання у школі я посилено вивчав предмети, які будуть важливими 

для мене, як для майбутнього юриста. Я маю високі бали з правознавства, історії, 

математики, української та англійської мов, фізкультури.  

Я активно займаюся спортом, оскільки вважаю, що хороше здоров’я є надзвичайно 

важливим для непростої юридичної роботи. На мою думку, професія юриста є 

надзвичайно важливою для суспільства, адже вона не лише дозволяє якісно захищати 

права людей, але й знаходити нові шляхи вирішення соціальних та глобальних проблем 

за допомогою юридичної діяльності та правотворчості. 

Активні молоді студенти Вашої Академії отримують можливість проходити 

практику в органах державної влади та у найкращих юридичних фірмах і правозахисних 

організаціях, допомагаючи правозахисникам рішуче відстоювати права громадян Для 

мене дуже важливо навчатися в Академії та мати можливість поєднувати навчання з 

юридичною практикою. Тому я прагну брати участь у заходах вашого навчального 

закладу разом із іншими представниками прогресивної молоді.  

Особливо цікавим для мене є вивчення кримінального та кримінального 

процесуального права, адже у майбутньому я бачу себе, насамперед, адвокатом, який 

захищатиме людей від несправедливого кримінального переслідування.  

На завершення хочу сказати, що я щиро прагну навчатися на юридичному 

факультеті Академії, і я переконаний у тому, що навчання на програмі зі спеціальності 

«право» найкращим чином сприятиме моєму розвитку як адвоката високого рівня. 

Дуже дякую, що розглянули мою заяву і сподіваюсь на Вашу позитивну відповідь. 

 

З повагою                                    ________________        (ПІБ) 
 


